

Malahon Securities Limited

萬利豐證券有限公司

Account Information Form 客戶資料表格

For Company Account 公司戶口適用

1. 公司名稱
Name of Company: _____
(English)英文 (Chinese)中文
2. 註冊地址(請用英文正楷填寫)
Registered Address: _____

3. 營業地址
Business Address: _____

4. 請將有關信件、買賣確認、成交單據、戶口結單及收據送往：
Correspondence, trade confirmations, contract notes, statements of account and receipts to be sent to:
 註冊地址 Registered Address I/We, the Client, hereby consent to receive the above documents in electronic form
 營業地址 Business Address 電郵地址： E-Mail Address : _____
5. 公司成立地點 Place of Incorporation: _____ 成立日期 Date of Incorporation: _____
6. 公司註冊證書號碼 Cert.of Incorporation No.: _____ 商業登記號碼 Business Registration No.: _____
7. 註冊股本 Authorized Capital: _____ 實繳股本 Paid-up Capital: _____
8. 公司電話 Office Telephone Number: _____ 傳真號碼 Fax no. _____
9. 負責人及職位 Contact Person(s) and Title: _____ 電話號碼 Telephone No.: _____
10. 所有董事姓名 Names of All Directors:: _____

11. 業務性質 Nature of Business: _____
12. 投資目的 Investment Objective: 收入 Income 對沖 Hedging 資本增值 Capital gain 投機 Speculation 其他 Other _____
13. 投資經驗 Investment Experience: 初次 None 少於兩年 < 2 years 超過兩年 > 2 years
14. 風險因素 Risk Factor: 低風險 Low 中風險 Medium 高風險 High 極高風險 Very High
15. 每年生意額 Annual Turnover: _____ 每年收入 Annual Income: _____
16. 銀行戶口 (供入數之用) Bank Account (for Fund Deposit): 銀行名稱 Name of Bank: _____ 戶口號碼 Account No.: _____

17. 獲授權人士 Authorized Persons

(a) 以下人士獲授權運作此戶口及發出買賣指示：

instructions in relation to the operation of the Account and to effect Transactions and other dealings in securities:

	姓名 Name	職位 Title	身份證/護照號碼 ID Card/Passport No.	電話號碼 Telephone No.	簽名式樣 Specimen Signature
1	_____	_____	_____	_____	_____
2	_____	_____	_____	_____	_____
3	_____	_____	_____	_____	_____
4	_____	_____	_____	_____	_____

(b) 以下人士獲授權發出交收指示以及存放及提取資金及證券之指示(任何一式/聯名*)

instructions in relation to settlement and movement of funds and securities on behalf of the Client (singly / jointly*)

	姓名 Name	職位 Title	身份證/護照號碼 ID Card/Passport No.	電話號碼 Telephone No.	簽名式樣 Specimen Signature
1	_____	_____	_____	_____	_____
2	_____	_____	_____	_____	_____
3	_____	_____	_____	_____	_____
4	_____	_____	_____	_____	_____

18. 股東資料 (如空位不足，請加紙填寫)

Shareholders' Information (use separate sheet if necessary)

姓名 Name	地址 Address
_____	_____
_____	_____

19. 戶口最終權益擁有人(如空位不足，請加紙填寫)

Ultimate Beneficial owner(s) of the Account (use separate sheet if necessary)

姓名 Name	地址 Address	身份證/護照號碼 ID/Passport No.	電話號碼 Telephone No.
_____	_____	_____	_____

- 客戶本身作為金融中介機構，而客戶須應要求通知萬利豐證券有限公司(“萬利豐”)或香港監管機構有關此戶口最終權益擁有人
the Client is acting as a financial intermediary and the Client shall inform Malahon Securities Limited (“Malahon”) or the Hong Kong Regulators of the ultimate beneficiary of the Account upon request.

20. 閣下，或任何此戶口最終權益擁有人，或任何此戶口在上述的獲授權人士，是否香港證券及期貨事務監察委員會的持牌人士，或任何持牌機構(或與其有任何關連之公司)之董事或僱員?

Are you, or is any of the above beneficial owner(s), or any of the above Authorized Persons in 17a above, a Licensed Person, or a director or an employee of any Licensed Corporation (or any of its related companies) of the Securities and Futures Commission of Hong Kong?

- 是，持牌機構名稱
Yes, name of the Licensed Corporation: _____ 否
No

客戶茲聲明在本客戶資料表格內的資料均屬真實，完整及正確，而附上的協議一切內容準確。除非萬利豐收到有關更改客戶資料表格內容的書面通知，萬利豐有權在任何用途上完全依賴這些資料及聲明。萬利豐有權隨時聯絡任何人，包括客戶之銀行、經紀或任何信貸機構，以求證實此客戶資料表格內所載之內容。

The Client represents that the information contained in this Account Information Form is true, complete and correct and that the representations in the attached Agreement are accurate. Malahon is entitled to rely fully on such information and representations for all purposes, unless Malahon receives notice in writing of any change. Malahon is authorized at any time to contact anyone, including my/our banks, brokers and credit agency, for the purpose of verifying the information provided on this Account Information Form.

For office use only (公司適用)			
A/C No..	Signature Verified by:	Input by:	Checked by

Client's Signature 客戶簽署

Date: (日期):

2014/01 Version